
   

   

 

Arrangement of Training Course under Tropical Cyclone and 
Black Rainstorm Warning 

 

Please be informed that if there is a Black Rainstorm Warning or hoisting of typhoon 
signal No. 8 or above on the training date, the course will be cancelled and postponed. 
ACI will soon notify all relevant students the date and time of next course. 

 
Notes: 

If the cancellation of Black Rainstorm Warning or lowering of typhoon signal No. 
8 on or before: 

8:00am, Training course will be started as normal at 9:30am. 

12:30 noon. Training course will be resumed same day at 2:00pm. 

 
Please contact our Training Department at (o) 39778983 for any emergency during 
office hour. Thanks! 
 
 
 
 

有关培训课程于热帶气旋或者黑色暴雨警告期间的安排 

 

请注意，在8 号或以上热帶气旋警告信号或黑色暴雨警告信号生效期间，所有课程将会 

取消並延期进行。 ACI 会尽快通知所有学員相关课程的最新安排、复课日期和时间。 

 

请注意： 

若 8 号或以上热帶气旋警告信号或黑色暴雨警告信号在以下時間前取消, 

上午 8 时 当天的课程即将会如常上午9 时30 分进行 

中午 12 时30 分 当天的课程即将会下午2 时进行 

 

若有任何疑问或遇緊急情况，请於办公时間致电39778983 与我们培训部门联絡。谢

谢！ 


